
 

Barbara  Gieroń                                              Częstochowa dnia 17-05-2021r 

Radna Miasta Częstochowy 

 

                                         INTERPELACJA 

 

W  imieniu mieszkańców dzielnicy Stradom, proszę  Pana Prezydenta o 

szczegółową informację w sprawie podwyższenia działek w rejonie rzeki 

Konopki  między  ulicą  Bór a ulicą  Mieszka Starego. 

Panie Prezydencie na jakim etapie i  jakie czynione są procedury. 

                                                                      Z poważaniem 

                                                                     Barbara Gieroń  

                                                                     


